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ZÁPIS Z VÝROČNÍ VALNÉ HROMADY KLUBU ELEKTRON, z.s. 
za rok 2022 

 
Datum konání: 10.1.2023 od 15 hod. 
Místo konání: VUT FEKT, Technická 10, aula Prof. Kalendovského 
Účast:   42 členů + 11 plných mocí 
Čestný host:  děkan FEKT prof. RNDr. Vladimír Aubrecht , CSc. 
 

1.  Zahájení výročního zasedání Klubu Elektron, z.s. a uvítání děkana FEKT a členů 
 klubu  – předseda Doc. Ing. Milan Chmelař, CSc. 
 Proslov a zdravice děkana Prof . V. Aubrechta 

 

2. Zvoleno pracovní předsednictvo a jednomyslně schváleno : 
 Doc. Ing. V. Drábek, CSc. místopředseda klubu ELEKTRON 

 Doc. Ing. M. Chmelař, CSc. předseda klubu LEKTRON 

 Řízením Valné hromady se ujal Doc. Drábek, předložil program, který byl bez 
 připomínek  jednomyslně schválen 

 

3. Volba komisí po doplnění z pléna 

 mandátová: O. Neumannová, Bc. Š. Krejčí, zvolena 53 hlasy 
 volební: Prof. V. Říčný, Ing. P. Roubal, Dr. M. Niedermayerová,  zvolena 53 hlasy 
 návrhová: Ing. J. Vlčková, Ing. I. Dírer, Ing. Z. Pánková, zvolena 53 hlasy 
 
4. Zprávu o činnosti klubu v roce 2022 přednesl předseda Doc. M. Chmelař a 
 současně informoval přítomné o převzetí doručené zprávy o zřízení datové 
 schránky pro klub. Další novinkou je možnost placení členských příspěvků 
 převodem na účet klubu. 
5. Zprávu o hospodaření za rok 2022 přednesla Ing. Helena Pálková 
 
6. Zprávu kontrolní komise přednesla předsedkyně komise Libuše Roučková 
 
7. Předsedkyně Mandátové komise Oldřiška Neumannová přečetla zprávu komise o 

účasti členů na Výroční valné hromadě a konstatovala, že Výroční valná hromada je 
schopna usnášení.. 

 
8. Potvrzení kooptovaného člena kontrolní komise Prof. Ing. J. Kazelleho, CSc. 
 místo odstoupivší členky E. Pavelkové volbou– viz zápis KK z 28.4.2022 – 53 hlasy 
 
9. Rámcový plán činnosti pro rok 2023 přednesl předseda Doc. Ing. M. Chmelař a 

 představil konkrétní nabídku 1. čtvrtletí 2023, která bude zaslána všem členům a 
zveřejněna na webových  stránkách klubu  

 
10. Diskuse: 
 Diskusi řídil Doc. Ing. V. Drábek, CSc. 

Členka Dr. M. Niedermayerová navrhla, aby údaje pro bezhotovostní placení 
členských příspěvků byly kromě zveřejnění na webových  stránkách klubu také 
rozeslány všem členům. 

 Ing. J. Vlčková připomněla přítomným, že výbor očekává návrhy na exkurze a 
 zájezdy pro kalendářní rok. Ty projedná na výborové schůzi a vhodné typy 
 případně zařadí do plánu činnosti. Prosba pro navrhovatele je poslání svého 
 nápadu mailem na adresu klubu. 
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11. Usnesení: 
 Návrh usnesení přednesla Ing. J. Vlčková: 

Výroční valná hromada schvalila zprávu o činnosti Klubu Elektron, z.s., zprávu o 
hospodaření Klubu ELEKTRON, z.s. připomínku členky klubu vznesenou v diskusi 
a vzala na vědomí zprávu Kontrolní komise.  
Schváleno 53 hlasy 

 
11. Valná hromada Klubu Elektron byla ukončena v 16:20 hod.. Závěrečné slovo předal  

Doc. Ing. V. Drábek předsedovi klubu. 
 
 
 
 
Zapsala Libuše Roučková     Verifikace   Milan Chmelař 
 


